
 

 

Protokół Nr 37/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Św. 

w dniu 16 stycznia 2013 r. 
 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski. 
 
1. Lista obecności - w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 
Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 
1. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta w sprawie: 
   
1) wezwania do usunięcia naruszeń  Radny Z.Duda zwrócił się o wyjaśnienie, 
 skierowanego do Rady Miasta Ostrow- dlaczego Spółdzielnia złożyła protest. 
 ca Świętokrzyskiego przez Spółdziel- Odpowiadając na pytanie radnego Naczel- 
 nię Mieszkaniową „Krzemionki” nik Wydziału Środowiska – A. Sobolak po- 
 w Ostrowcu Świętokrzyskim (w załą- informowała, że spółdzielnia skorzystała 
 czeniu do protokołu). z art. 101 ustawy o samorządzie gminnym 
  i złożyła wezwanie do usunięcia naruszeń, 
  podnosząc poszczególne zarzuty, które są 
  przytoczone w uzasadnieniu. Do każdego 
  z zarzutów samorząd szczegółowo się usto- 
  sunkował, co również ma swoje odzwier- 
  ciedlenie w uzasadnieniu. 
   
  Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 
  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 
  wały. 
2) zm. uchwałę w sprawie przyjęcia „Pla- Radny J.E.Kunat zwrócił uwagę, że lepiej 
 nu pracy Rady Miasta Ostrowca Świę- byłoby, aby punkt „Stan bezpieczeństwa 
 to krzyskiego na 2013 rok” (projekt  w mieście w 2013 r.” omówić w okresie 
 uchwały w załączeniu).  wiosennym lub letnim. 
  Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak wyja- 
  śnił, że jest to uzależnione od dostarczenia 
  materiałów od jednostek, które nie podle- 
  gają gminie. 
   
  Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 
  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 
  wały. 
3)  ustalenia wynagrodzenia dla Prezy- Radny Z.Duda stwierdził, że docenia wkład  
 denta Miasta Ostrowca Świętokrzys- pracy prezydenta, dlatego też radnemu nie  
 kiego (projekt uchwały w załączeniu). podoba się to, że obniża się wynagrodzenie.  
  Sekretarz Miasta – M. Dębniak poinformo- 
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  wała, że do tej pory wzrastał dodatek stażo- 
  wy prezydenta, co powodowało koniecz- 
  ność obniżenia wynagrodzenia. Odpowia- 
  dając na pytanie radnego Dudy, czy w przy- 
  szłym roku wynagrodzenie też będzie obni- 
  żone, Sekretarz M. Dębniak wyjaśniła, że 
  nie powinno być takiej uchwały, chyba że 
  wzrośnie kwota bazowa.  
   
  Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 
  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 
  wały. 
4) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia  W uzasadnieniu do projektu uchwały Kie- 
 budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzy- rownik Referatu ds. Planowania Budżetu 
 ski na 2013 r. (projekt uchwały w za- Wydziału Finansowego UM – S. Kijak 
 łączeniu).  poinformował o konieczności wymiany 
  projektu uchwały (w załączeniu), co jest 
  związane ze zmianą w dochodach budżetu 
  oraz z koniecznością usunięcia jednego 
  z załączników do projektu. Generalnie  
  kwoty w budżecie nie ulegają zmianie.  
  Zmiany w zakresie dochodów dotyczą: 
  - realizacji programu e-świętokrzyskie  
  (przesunięcie na kolejny rok); 
  - zakupu samochodu dla MOPS ze środków 
  PFRON; 
  natomiast w zakresie wydatków przesunię- 
  cia dotyczą: 
  - Przedszkola Publicznego Nr 16 w związ- 
  ku z realizacją programu Commenius; 
  - Centrum Kształcenia Ustawicznego –  
  opłaty składek zdrowotnych dla osób uczą- 
  cych; 
  - Ośrodka Interwencji Kryzysowej – środ- 
  ków na zatrudnienie specjalistów; 
  - Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej - 
  przesunięcia pracownika do działu zasił- 
  ków alimentacyjnych (wzrost liczby wypła- 
  canych świadczeń z tego tytułu). 
  W kwestii zakupu samochodu dla MOPS  
  radny Z.Duda stwierdził, że jest to już ko- 
  lejna sprawa tego typu. 
  Radna B. Cudzik wyjaśniła, że jeśli chodzi 
  o zakup autobusu, to została uruchomiona 
  określona w tym wypadku procedura, po- 
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  nieważ umowę o zakup podpisano w os- 
  tatnich dniach grudnia ub. roku.  
  Główna Księgowa MOPS – M. Zieleń pot- 
  wierdziła, że rzeczywiście cała procedura  
  musi być uruchomiona od początku, łącznie  
  z przedłożeniem planu finansowego.  
   
  Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 
  pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 
  wały. 
5) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 
 Prognozy Finansowej Gminy Ostro- pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uch- 
 wiec Świętokrzyski na lata 2013-2023 wały. 
 (projekt w załączeniu).   
2. Sprawy różne:  
   
1) Projekt planu pracy Komisji Budżetu Przewodniczący Komisji – H. Rożnowski 
 na 2013 rok (w załączeniu). poinformował, że jest oczywiście możli- 
  wość modyfikacji planu pracy. 
   
  Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie 
  przyjęli plan pracy Komisji na 2013 r. 
  (w załączeniu). 
2) Prośba Rady Osiedla „Kamienna”  Radny J.E.Kunat nawiązując do przedłożo- 
 o wsparcie dla chorego Pawła Beraś nej radnym prośby, zapytał, czy jest jakaś 
 (pismo w załączeniu). propozycja w tej kwestii? 
  Sekretarz M.Dębniak wyjaśniła, że z bud- 
  żetu Rady nie ma możliwości przekazania 
  środków na ten cel, pozostaje kwestia indy- 
  widualnego wsparcia od radnych RM. 
  Przewodniczący H.Rożnowski stwierdził, 
  że sprawa zostanie wyjaśniona w najbliż- 
  szym czasie, w piśmie tym nie ma też da- 
  nych odnośnie konta, na które można by 
  przekazać wsparcie. 
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
Posiedzenie trwało do godz. 12.00. 
 
Protokołowała:             Przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska         Henryk Rożnowski 
 
 


